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NTTB afd. ZuidWest 
 
 
 
NOTULEN vergadering regio Noord-Oost Brabant met AB op 21 januari 2008 te Vught  
 
Aanwezig: afd. bestuur: Adri Dam, Nico van Erp, John van Geel, Richard Heil (ged.), 

Henk Sandkuyl en Jan Mijnsbergen.   
 regio bestuur: Hans v.d. Bruggen, Jan van Gemert en Henk van Rijn 
 verenigingen: C. Kindt en R. Hardam (ttv Always Fair), A. van Maurik en C.D. 

van Schijndel (ASIO), M. Stevens (TTV Elshout), R. Krochten (TTCV /  
Herwaarden), W. v.d. Helm en Mw. M. v.d. Berghe  (ttv Hooghei), E.P.A. van 
Doorn en C. van Woesik (JCV), T. Viveen en G. Stads (Kruiskamp ’81), W. 
Smits en C. Habraken (ttv Never Despair), C. v.d. Wetering (OTTC), J. van 
Hooft (PJS), W. Dubach (Rotac ’82),  M. Janssen (Smash ’73)  R. Heil 
(Taverbo), A. Brekelmans (ttv De Zwaantjes) 

Afgemeld: afdelingsbestuur: Chris van Dijk, 
 functionarissen: Piet Rombouts (uitslagendienst). 
 ledenadm.: Ria Elshof. 
 verenigingen: - 
Afwezig: HTTC, TTVS, Never Down, N.O.N., NTTV, Rally, Return Oss, Vice Versa ’64 

 
 
 
1.a.  OPENING 
Adri Dam opent om 20.40 uur de vergadering en heet iedereen welkom 
  
1.a. WAT KUNNEN WE VOOR ELKAAR BETEKENEN? 
De vergadering begint met de bespreking van de notitie van het regiobestuur. 
Gevraagd wordt naar de betekenis van de onderwerpen “goedgekeurde zalen” en “bevoegde 
trainers”  
Hans v.d. Bruggen antwoordt dat het de NTTB te doen is om meer kwaliteit te bieden. 
Adri voegt daar aan toe dat de afdeling ZuidWest er wat accommodaties betreft goed voor 
staat wanneer je het vergelijkt met de anderen afdelingen. 
De eisen aan de accommodaties zullen voor ere- en 1e divisie hoger liggen dan voor de lager 
spelende teams. Verenigingen worden niet verplicht een bevoegd trainer te hebben maar 
minimaal een tafeltennisbegeleider (cursus van 2 avonden). 
 
Vervolgens ontstaat een discussie tussen Theo Viveen van Kruiskamp ’81 en Hans v.d. 
Bruggen omtrent het clusteren van verenigingen. 
Kruiskamp ’81 heeft een initiatief genomen tot een clustering van verenigingen rondom den 
Bosch. Het regiobestuur zet in op een clustering naar structuur van de verenigingen. 
Uw secretaris heeft geen conclusie kunnen destilleren uit de discussie. 
 
1.c.  NEVER DESPAIR 
Adri refereert aan het 60 jarig bestaan van de vereniging Never Despair, op een moment dat 
de vereniging zich in een bestuurlijk dipje bevond. Gelukkig blijkt het nieuwe bestuur nu weer 
op de goede weg. 
Het AB schitterde tijdens de receptie door afwezigheid. Er bleek op korte termijn geen enkel 
AB-lid aanwezig te kunnen zijn. 
Adri overhandigt aan de voorzitter a.i. (Cor Habraken) een attentie. 
Cor hoopt een goede samenwerking met de verenigingen in de regio. 
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1.d. INVENTARISATIE BESPREEKPUNTEN 
Aan de agenda worden toegevoegd:  
8.a. Afdelingstrainingen. 
8.b. Rookbeleid 
 
2. NIEUWE BESTUURSLEDEN 
Adri Dam doet een oproep aan de verenigingen actief mee te helpen bij het zoeken naar een 
nieuwe penningmeester en een nieuw bestuurslid Toernooien en Wedstrijden. 
De vacature voor ACL is opgevuld: vanaf 1 januari 2008 functioneert Richard Heil als ACL ad 
interim. 
 
3. STAND VAN ZAKEN NIEUWE OPLEIDINGEN 
In Oss is de oude A-trainerscursus bijna afgerond. 
Binnenkort start in Roosendaal de cursus Tafeltennisleider 1 (begeleiding jeugdspelers), 
deze cursus omvat 2 maandagavonden. 
Hopelijk start eind 2008 een proefproject Tafeltennistrainer 3. 
 
Adri geeft vervolgens een toelichting op fenomeen “voorbeeldverenigingen”. Het AB heeft er 
voor gekozen in elke regio een vereniging voor te dragen, hetgeen door het HB 
geaccepteerd is. 
De Accountmanager Ingrid Koppelmans neemt het voortouw na het vertrek van de directeur 
van de NTTB. 
 
3.d. AFDELINGSKAMPIOENSCHAPPEN 
Nico geeft een toelichting op het in 2008 niet doorgaan van de afdelingskampioenschappen. 
Het HB heeft  n.a.v. een besluit van e Europese Tafeltennis Unie moeten besluiten tot het 
verzetten van de Nederlandse kampioenschappen naar de datum waarop de Afdelings-
kampioenschappen waren gepland. 
Gedacht wordt om deze kampioenschappen weer in januari te gaan organiseren, dit bleek 
alleen voor 2008 niet meer haalbaar. 
Voor 2009 wordt nu gedacht aan Veldhoven in 3 hallen en dan jeugd en senioren op 1 dag. 
 
4. SCHWUNG / W.O.B. 
Na de ALV in 2007 zijn er een aantal aanvragen voor Schwung-subsidie binnen gekomen en 
grotendeels gehonoreerd. Daarna is het stil geworden. 
Adri geeft een toelichting op Schwung en de daaraan verbonden subsidieregeling. 
 
5. NEVENBONDEN 
Het afdelingsbestuur is bezig de contacten met de nevenbonden aan te halen. Er is een 
gesprek geweest met de Baronie, waarbij is afgesproken de wederzijdse toernooien open te 
zetten voor leden van beide organisaties. 
Er blijken nog meer nevenbonden te zijn: 
In feite hoort de competitie van gehandicapte spelers die door Henk van Rijn wordt 
georganiseerd daar toe en ook in Waalwijk is een bedrijfscompetitie. 
 
6. BRAINSTORM JEUGDCOMPETITIE 
Adri geeft aan dat het de bedoeling is met voorstellen te komen en die niet gelijk van allerlei 
commentaar te voorzien of vragen bij te stellen. 
Als mogelijkheden worden genoemd: 

� Duo competitie 
� Uitbreiden naar Gelderland en/of Limburg 
� Op zondagmorgen in 1 zaal competitie spelen met meerdere verenigingen. 

 
De reisafstanden blijven een heikel punt. 
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7. ALV: REISKOSTENVERGOEDING OF VERPLICHTING OPHEFFEN? 
Van verschillende kanten wordt opgemerkt dat het een morele verplichting van de 
verenigingen is om aanwezig te zijn op de ALV. 
Anderen merken op dat het tijdens de ALV allen maar gaat om regeltjes en geld. 
Unaniem is de vergadering van mening dat bij het opheffen van de verplichting“ er geen hond 
meer komt”. Gedacht zou moeten worden aan het interessanter maken van de 
vergaderingen door steeds een actueel punt te behandelen. 
Ook zou men kunnen proberen de vergadering zelf korter te maken, door bijv. vragen van te 
voren te laten indienen, zodat er tijd overblijft voor inhoudelijke zaken. 
Conclusie: verplichting handhaven en geen reiskostenvergoeding. 
 
8.a.  AFDELINGSTRAINING 
John van Geel licht toe dat de nieuwe regiotrainer zo snel mogelijk aan de gang wil in Noord-
Oost Brabant. De afdelingstrainingen moeten een verlengstuk worden van de 
verenigingstrainingen en er zal overleg komen tussen afd. trainer en verenigingstrainers. 
Clubs mogen zelf spelers aandragen (2-3 per vereniging). 
De trainingen zullen worden gegeven in zalen van de deelnemende verenigingen. 
 
Vanuit Kruiskamp ’81 is men bevreesd voor het wegtrekken van spelers naar andere 
verenigingen. Voorgesteld wordt om te bepalen dat spelers die deelnemen aan de 
afdelingstraining binnen 2 competities niet naar een andere vereniging mogen overstappen. 
John antwoordt dat wanneer er bijv. vanuit de afdelingstrainer aan spelers getrokken wordt 
het einde verhaal betekent voor de trainer. 
Ook het vervoer van de spelers vindt Kruiskamp ‘81 een probleem. 
 
Verder blijken er problemen te bestaan ten aanzien van de gekozen trainer, geopperd word 
een trainer van buiten de regio aan te wijzen. 
 
John vraagt de verenigingen binnen 14 dagen te reageren. 
 
8.b. ROOKVERBOD 
OTTC heeft problemen met  het rookverbod per 1 juli 2008. De vereniging wil leden 
behouden en niet wegjagen. 
Het blijkt dat de meeste verenigingen zonder meer een rookverbod instellen, Never Despair 
heeft het verbod al per 1 januari j.l. ingesteld. 
Het is niet helemaal duidelijk of een bestuurskamer mag worden ingericht om te roken. 
 
[N.B.: Enig zoekwerk van uw secretaris leverde de volgende duidelijkheid (?) op: De 
Tabakswet stelt dat een rookruimte een afgesloten, als zodanig aangeduide ruimte moet 
zijn zodat eventuele hinder of overlast van tabaksrook buiten deze ruimten tot een 
minimum beperkt blijft (JM)]. 

 
8.c. RONDVRAAG 
Nico van Erp deelt mee dat in 2008 er geen ZuidWest-kampioenschappen zullen worden 
georganiseerd. Op zondag 18 januari 2009 vinden deze kampioenschappen plaats in 
Veldhoven gelijktijdig voor jeugd en senioren op 90 tafels. 
 
Van Kruiskamp ’81 komt de vraag naar het indelen van een team (5e klas senioren) dat zelf 
op vrijdag speelt en nu ingedeeld is in een poule waarin het team 4 van de 5 uitwedstrijden 
op een andere door de weekse avond moet spelen. 
[N.B. Navraag bij de ACL leerde dat er door Kruiskamp ’81 bij de teamopgave aangegeven 
was: ddw = door de weeks = maandag t/m vrijdag (JM)]. 
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Door Rotac ’82 wordt gevraagd naar de mogelijkheid van spelen in 2 competities in 2 
afdelingen. 
Door Adri Dam en Nico van Erp wordt gesteld dat dit mogelijk is wanneer er maar genoeg 
“ruimte” is tussen klasse waarin speler uitkomt en de 3e divisie landelijk. 
Jan Mijnsbergen stelt dat het formeel verboden is, maar er alleen tegen op getreden wordt 
wanneer er door een tegenstander een klacht over wordt ingediend. 
 
[Navraag bij de Remco Dijkers en Igor Heller die de reglementendeskundige van de NTTB is, 
leerde dat op grond van artikel 5 lid 1 het uitkomen in 2 competities in 2 afdelingen niet is 
toegestaan, omdat je dan door opeenvolgende promoties “je zelf kunt tegenkomen”. De ACL 
moet wel actie ondernemen wanneer een tegenstander daar over een klacht indient. 
Het is de bedoeling daar in een uitgebreidere reactie via de website en Info ZuidWest nader 
op in te gaan. (JM)] 
 
 
9. SLUITING 
Adri sluit om 22.50 uur de vergadering. 
 
 
Arnemuiden, 25/01/2008 
 
 
Jan Mijnsbergen 
 



 5

Actiepunten Regiovergaderingen 2008 
 
De nascholingen worden laat bekend.  
Adri Dam zal dit signaal meenemen. 
 
Wanneer iemand lid is van 2 verenigingen wordt er dubbele basiscontributie en verzekering 
betaald. 
AB zal navraag doen. 
 
En hoe lang duurt het voordat er voor nieuwe leden bondskaarten worden ontvangen.  
AB zal navraag doen. 
 
Gevraagd wordt naar een freeware-programma voor  verenigingsadministratie. 
AB zal navraag doen. 
 
Competitiespelen bij 2 verenigingen in verschillende afdelingen 
Reactie in infoZuidWest en op website 
 
Gesteld wordt dat de promotie/degradatie regeling niet altijd duidelijk is.  
Heeft een vereniging “recht” op een plaats in een bepaalde klasse? 
Zal steeds bij in te vullen teamlijsten en in competitiebulletin worden aangegeven 
 
Uit ervaringen van 2 verenigingen blijkt dat verenigingen een beroep kunnen doen op de 
WMO regeling voor bijvoorbeeld schoonmaak- of beheerswerkzaamheden. De gemeente 
stelt daar dan iemand voor aan die ook door de gemeente betaald wordt. 
Jan Mijnsbergen zegt toe hier navraag naar te doen. 
 
Een vereniging heeft tweemaal een opmerking geplaatst op het wedstrijdformulier en nooit 
meer iets gehoord.  
Richard Heil zal hier op terugkomen. 
 
 
 

Voorstellen voortkomende uit brainstorm jeugdcompetitie  
 
� Duo-competitie 
� Oudere jeugd op vrijdagavond laten spelen 

� Jongere senioren op zaterdag laten spelen 
� Oudere jeugd (met dispensatie) in seniorenteam laten spelen/invallen 
� Toernooien organiseren voor ouderen jeugd 

� Op zaterdag en zondag spelen 
� 4 tegen 4 op 2 tafels (is in België) 
� Competitie uitbreiden naar Gelderland en/of Limburg 
� Op zaterdag of zondagmorgen in 1 zaal competitie spelen met meerdere verenigingen. 
� Jeugdcompetitie op avonden in lagere klassen, eventueel op 2 tafels 
� Spelen op woensdagmiddag 
� Leukere presentatie van de uitslagen bij de jeugd (internet community) 
� Het aantal leeftijdsklassen verminderen 
� Minder stringent vasthouden aan de sterkte van de teams 

 


